
 

 

MINISTEREN 

 
Dato 

J. nr.  

 

 

Frederiksholms Kanal 27 F 

1220 København K  

 

Telefon 41 71 27 00 

 

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 

Folketinget 

29. juni 2018 

2018 - 2966 

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget har i brev af 23. maj 2018 stillet mig føl-

gende spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra MF Kaare Dybvad (S). 

Spørgsmål nr. 615: 

Hvor mange bygninger, forventer ministeren, vil få et reduceret radonindholdet til 

under det anbefalede grænseniveau som følge af radonhandlingsplanen? 

Svar: 

Implementeringen af radonhandlingsplanens initiativer varetages af Trafik-, Byg-

ge- og Boligstyrelsen, som har oplyst følgende: 

’’Det er ikke muligt at estimere, hvor mange bygningsejere, der som følge af hand-

lingsplanens initiativer, vil iværksætte radonsikring af deres ejendom med den 

følge, at et evt. for højt radonindhold i den enkelte bygning bringes under det anbe-

falede grænseniveau, da data om den enkelte bygningsejers radonsikringsinitiativer 

ikke registreres systematisk. 

Jeg kan henholde mig til svaret fra Trafik-, Bygge- og Boligstyrelsen. 

 

Med venlig hilsen 

 

Ole Birk Olesen 
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